

Protokoll styrelsemöte Humlens samfällighet 2017-08-21

Var: Humlebacken 30

Närvarande: Ola (14), Olof (26), Maria (30), Ingvar (12), Lasse (28), Johan (16) och Alexandra (40)

1. Mötets öppnande 19:50

2. Godkännande av agenda

Ja

3. Val av mötesordförande

Olof Wijnbladh är ordförande.

4. Val av mötessekreterare och justeringsmän

Alexandra Roupé är sekreterare.

5. Mötets behöriga utlysande

Absolut

6. Beslutsmässighet

Ja

7. Förra mötets protokoll

Vi gick igenom det.

8. Parkbänkar vid lekparken

Vi tog beslut via mail att köpa in nya bänklänk och mailet bifogas till protokollet i pärmen. Vi hoppas att vi har planken så att vi kan sätta upp dem på städdagen den 21 oktober.

Skyddsgummi, som skyddar kedjan på gungorna i lekparken, väljer vi att inte inhandla då det inte gick att köpa via Hags utan då måste man köpa in nya kedjor.

9. Städ dag den 21 oktober klockan 10.00-13.00

Kolla upp underhållsplanen vad som behöver göras. Muttrar på gungor som behöver dras åt osv.

Ta bort det trasiga gummit runt kedjorna på gungorna i lekparken.

10. Datum för styrelsemiddag blir den 28 september

Vi äter på restaurang Tabbuli på Söder. Johan bokar bord till klockan 19.30.

11. Garaget

Vi diskuterar hur vi använder garageplatsen. Lasse tar upp med hus 42, som förvarar möbler och bråte, att det ska vara bilar i garaget. Vi skickar även ut ett mail till alla om att parkera bilen i garaget.

Eluttag i garaget - Idag är det 5 bilar i garaget som är elbilar. Minst tre hushåll planerar att köpa elbil. Vi kommer att ta upp detta på årsstämman. Hur gör vi? Ska alla ha fri tillgång till att ladda? Ska vi höja månadskostnaden? Hur många planerar att köpa elbil den närmaste tiden? Det ger oss en klarare bild av situationen och hur framtiden ser ut. På årsstämman tar vi även upp om det finns intresse för en elbils-grupp. En grupp för dem som vill ta frågan om laddning av elbilar vidare. Ingvar börjar kolla upp lite.

12. Allmanningen mellan hus

Viktigt att hålla det fritt så att man kan komma fram. Klippa häckar och inte låta bråte ligga.

13. Minol

Vi tar upp på årsstämman i mars om vi ska börja med individuell debitering, då blir det aktuellt i april (tidigast). Värdena ser nu, efter byte av sändarna, mer korrekt ut.

Ingvar kontakter Södertörns fjärrvärme om alternativa mätningar. Han kollar upp till nästa möte.

Lasse har försökt få tag på någon som kan kolla vattentrycket utan resultat. Vissa hushåll har väldigt lågt tryck och kan knappt tvätta/skölja ur håret. Olof tar över.

14. Gräsklipparen

Den kan behöva en service. Ingvar fixar.

15. Uppdatering av hemsidan

Ingvar uppdaterar abonnemanget.

16. Nästa styrelsemöte

10/10 hos Maria. Johan fixar fika.

17. Övriga frågor

- Vi diskuterar hur vi har med nycklar till undercentralen. Förslag är att vi gör fler, en till varje styrelsemedlem. Olof fixar fyra nya. Idag har Alexandra, Olof och Lasse.

18. Mötets avslutande 21:30.**Vid protokoll:**

Alexandra Roupé

**Justerare:**

Olof Wijnbladh

